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Listopad 2018

Informace z radnice
•	 Na	 prvním	 místě	 bych	 rád	
poděkoval	 všem	 voličům	 za	
obdržené	hlasy	 ve	 volbách	do	
zastupitelstva	 města.	 Děkuji	
jménem	 svým	 i	 celé	 naší	 kan-
didátky	„SNK	Pro	naše	město“.		
Proti	 předchozímu	 volebnímu	
období	 byl	 výběr	 kandidátů	
značně	omezený.	Vybírat	11	za-
stupitelů	z	22	kandidátů	mohlo	
někomu	 činit	 obtíže.	 Jsem	
proto	 rád,	 že	 se	 odhodlalo	 jít	
k	 volbám	alespoň	 srovnatelné	
množství	 voličů	 jako	 v	 minu-
lém	 volebním	 období	 (40	 %).	
Přesto	 bych	 uvítal	 v	 komunál-
ních	volbách	účast	vyšší,	např.	
60	 %	 voličů	 nebo	 raději	 více.	
Ustavující	 zasedání	 nového	
zastupitelstva	 se	 bude	 konat	 
1.	 listopadu	od	17	hodin	 v	 za-
sedací	 místnosti	 městského	
úřadu.
•	 Dokončují	 se	 práce	 na	 pro- 
jektové	 dokumentaci	 na	 re-
konstrukci	 domu	 služeb.	 Sou- 
částí	 každé	 projektové	 doku-
mentace	je	výkaz	výměr	a	roz-
počet.	 Ten	 je	 v	 tomto	 případě	
45	 milionů	 korun.	 Částka	 je	
to	 pro	 město	 astronomická.	
Projekt	 však	 řeší	 nejen	 vlastní	
budovu,	 ale	 i	 terénní	 úpravy	
okolí	 s	 chodníky	 a	 potřebný-
mi	 parkovacími	 plochami.	 Ve	
druhém	patře	se	počítá	s	pře-
měnou	 prázdných	 prostor	 na	
chodbách	na	pět	 nových	bytů	

k	 pronájmu.	 Na	 realizaci	 pro-
jektu	bude	nutné	najít	vhodný	
způsob	financování.	Ještě	před	
pár	 lety	 se	 dalo	 spoléhat	 na	
nižší	 cenu	 díky	 výběrovému	
řízení	 na	 dodavatele	 stavby.	 
To	už	dnes	bohužel	neplatí,	ale-
spoň	v	oblasti	stavebních	prací.
•	 V	 souvislosti	 s	 připravova-
nou	 rekonstrukcí	 domu	 služeb	
musím	reagovat	na	častý	dotaz:	
bude	 uzavřena	 pošta	 a	 kdy?	
Odpověď	 je	 jednoduchá.	 Pošta	
uzavřena	 nebude.	 Po	 dobu	
rekonstrukce	 se	 počítá	 s	 jejím	
přemístěním	 do	 náhradních	
prostor.	 Za	 tím	 účelem	 již	 pro-
běhlo	 předběžné	 jednání	 se	
zástupcem	 vlastníka	 budovy	
bývalé	 spořitelny.	 	 Až	 budeme	
znát	 termín	 realizace,	 město	 si	
tyto	prostory	hodlá	pronajmout.	
V	 současné	době	 se	dokončuje	
projekt,	 následovat	bude	 výbě-
rové	řízení	na	dodavatele	stavby	
a	 současně	 vhodný	 způsob	
financování	 (úvěr?).	 Vlastní	 re-
konstrukce	 přichází	 do	 úvahy	
nejdříve	za	rok.
•	 Dne	 11.	 září	 byla	 zkolau-
dována	 stavba	 komunikace,	
chodníků	a	veřejného	osvětlení	 
v	 průmyslové	 zóně.	 Na	 reali-
zaci	 projektu	 byla	 přislíbena	
dotace	 Ministerstva	 průmyslu	
a	 obchodu	 ČR	 ve	 výši	 70	 %	
uznatelných	 nákladů,	 které	
byly	7	milionů	korun.	Vyřizová-

ní	dotace	trvalo	rok	a	půl.	Mezi	
tím	 proběhlo	 výběrové	 řízení	
na	 dodavatele	 stavby	 a	 byla	
uzavřena	smlouva	o	dílo.	Letos	
v	 dubnu	 byly	 zahájeny	 práce	
dle	harmonogramu.	V	průběhu	
výstavby	provedli	zástupci	po-
skytovatele	 dotace	 několikrát	
kontrolu	 přímo	 na	místě.	 Dne	
11.	 září	 proběhla	 kolaudace	
dokončené	stavby,	vydání	 roz-
hodnutí	 o	 poskytnutí	 dotace	
jsme	 se	 však	 nedočkali.	Místo	
toho	přišlo	10.	října	oznámení,	
že	ministerstvo	 projekt	 dotací	
nepodpoří.

Ing. Karel Dvořák, starosta

Upozornění 
občanům

Upozorňujeme	 občany,	 kteří	
neuhradili	 místní	 poplatek	 za	
provoz	 systému	 shromažďo-
vání,	 sběru,	 přepravy,	 třídění,	
využívání	 a	 odstraňování	 ko-
munálních	 odpadů,	 aby	 své	
nedoplatky	 uhradili	 co	 nejdří-
ve	 a	 vyhnuli	 se	 exekučnímu	
vymáhání.	 Daňovou	 exekuci	
je	 možno	 provést	 mimo	 jiné	
srážkami	 ze	 mzdy,	 sociálních	 
a	 nemocenských	 dávek	 a	 pří-
kazy	 na	 peněžní	 prostředky	 
na	účtech	vedených	u	bank,	atd.
Biernatová Lenka, Finanční odbor 
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Informace z 36. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	 se	 konalo	 ve	 středu	
26.	 září	 2018	 od	 19	 hodin	 
v	 zasedací	 místnosti	 MěÚ	 
v	Nové	Včelnici.	Přítomno	bylo	
10	 zastupitelů,	 z	 veřejnosti	 
4	občané.	Po	schválení	progra-
mu,	zapisovatelky	a	ověřovate-
lů	zápisu	zastupitelstvo	města	
schválilo:
•	 záměr	 daru	 pozemku	 parc.	
č.	 1504	 do	 vlastnictví	 Jihočes-
kého	 kraje	 (komunikace	 od	
křižovatky	 Karlov	 -	 Okrouhlá	
Radouň	směrem	na	Okrouhlou	
Radouň);
•	 darovací	 smlouvu	 -	 přijetí	
daru	 pozemku	parc.	 č.	 1438/6	
od	Jihočeského	kraje	(pozemek	
o	výměře	86	m2,	část	chodníku	
v	ulici	Husova);
•	 smlouvu	o	smlouvě	budoucí	
o	 zřízení	 věcného	 břemene	 –	
plánované	uložení	kabelu	NN	v	
pozemku	města	parc.	č.	1491/1	

za	 úhradu	 13	 200,-	 Kč	 (ulice	
Hradecká,	přípojka	k	č.	p.	313);
•	 pronájem	 části	 pozemku	
parc.	 č.	 1088/1	 o	 výměře	 20	
m2	za	cenu	20,-	Kč/m2/rok	(za	
Nechybou);
•	 objednávku	 na	 zpracování	
projektové	 dokumentace	 „Re-
vitalizace	 sídliště	 na	 Hliněn-
ce“	 (nové	 parkovací	 plochy);	
zhotovitelem	 projektu	 bude	
projektová	 kancelář	 WAY	 pro-
ject	z	Jindřichova	Hradce,	cena	
projektu	1	098	680,-	Kč;
•	 rozpočtové	 opatření	 číslo	
4/2018	(poskytnutí	podpory	30	
000,-	 Kč	 na	 sportovní	 aktivity	
SDH);
•	 odměny	 členům	 komisí,	
kteří	 nejsou	 současně	 členy	
zastupitelstva	města	a	členům	
redakční	rady	Novovčelnického	
zpravodaje	 za	 2.	 pololetí	 roku	
2018,	 splatné	 ve	 výplatním	 

termínu	listopad	2018:
-	kulturní	komise	-	14	700,-	Kč
-	 komise	 pro	 občanské	 záleži-
tosti	-	7	350,-	Kč
redakční	rada	Novovčelnického	
zpravodaje	-	4	900,-	Kč
•	 pořízení	 vybavení	 ordinace	
nového	 praktického	 lékaře	 
ve	 výši	 do	 70	 000,-	 Kč	 a	 pří-
spěvek	 na	 zahájení	 činnosti	 
60	000,-	Kč	(MUDr.	Kouba	skon-
čil	poskytování	zdravotnických	
služeb	dnem	30.	září,	 je	nutné	
zajistit	co	nejdříve	náhradu);
Zastupitelstvo	 města	 pro-
jednalo	 nabídku	 společnosti	 
X	 Energie	 na	 změnu	 dodava-
tele	elektřiny	a	zemního	plynu	
pro	 město,	 nabídku	 vzalo	 na	
vědomí	bez	přijetí	usnesení.
Celý	 zápis	 z	 jednání	 zastupi-
telstva	 je	 uložen	 k	 nahlédnutí	 
na	městském	úřadu.

Ing. Karel Dvořák, starosta

Výsledky voleb do zastupitelstva města Nová Včelnice 

Počet	volených	zastupitelů 11
Voličů	v	seznamu 1877
Vydané	obálky 747
Odevzdané	obálky 747
Volební	účast 39,80	%
Platné	hlasy	celkem 6821
Hlasy	SNK	Pro	naše	město 5377	=	78,83	%
Hlasy	KOALICE	KSČM,	ČSSD	A	NK 1444	=	21,16	%
Počet	mandátů	SNK	Pro	naše	město 9
Počet	mandátů	KOALICE	KSČM,	ČSSD	A	NK 2

Kandidátní	listina Kandidát
Navrhující

strana
Politická

příslušnost

Hlasy
Pořadí
zvoleníč. název poř.	

č.
příjmení,	

jméno,	tituly věk abs. v	%

1 SNK	Pro	naše	město 1 Dvořák	Karel 56 NK BEZPP 608 11,30 1

1 SNK	Pro	naše	město 2 Maříková	Jana 47 NK BEZPP 599 11,14 2

1 SNK	Pro	naše	město 5 Zikmund	Miroslav 33 NK BEZPP 598 11,12 3

1 SNK	Pro	naše	město 3 Kašša	Jaroslav 42 NK BEZPP 540 10,04 4

1 SNK	Pro	naše	město 4 Bočková	Alena 43 NK BEZPP 489 9,09 5

1 SNK	Pro	naše	město 6 Vanišová	Alena 58 NK BEZPP 442 8,22 6

1 SNK	Pro	naše	město 7 Hrubec	Tomáš 44 NK BEZPP 532 9,89 7

1 SNK	Pro	naše	město 8 Staněk	Štěpán 25 NK BEZPP 436 8,10 8

1 SNK	Pro	naše	město 9 Míchal	Tomáš 39 NK BEZPP 396 7,36 9

2 KOALICE	KSČM,	
ČSSD	A	NK 1 Poslušný	Pavel 43 KSČM BEZPP 278 19,25 1

2 KOALICE	KSČM,	
ČSSD	A	NK 4 Mileret	Karel 60 ČSSD BEZPP 235 16,27 2

Zvolení zastupitelé

Programová dotace – 31. 10. 2018 končí termín pro podání
Upozorňujeme,	 že	 ve	 středu	 
31.	 10.	 2018	 končí	 lhůta	 pro	
podání	 žádostí	 o	 programovou	
dotaci	 Města	 Nová	 Včelnice	
pro	rok	2019.	Lhůta	pro	podání	

žádostí	začala	běžet	dnem	1.	8.	
2018	a	končí	dnem	31.	10.	2018.	
Žádost	 musí	 být	 na	 podatelnu	
doručena	 fyzicky	 nejpozději	 
do	uvedeného	termínu	výše,	 tj.	

do	31.	10.	2018	včetně,	nepřihlíží	
se	 k	 případnému	 datu	 podání	
k	 poštovní	 přepravě.	 Mimo	
uvedený	 termín	 není	 možné	 
o	programovou	dotaci	žádat.

Sauna
Provoz	 sauny	 začíná	 v	 pátek	 
2.	11.	2018	 již	 tradičně	ve	stej-
ných	dnech	a	časech,	tj.:	

Městská	 knihovna	 Nová	
Včelnice	 oznamuje,	 že	 bude	 
od	 3.	 listopadu	 do	 10.	 listo-
padu	 omezen	 provoz.	 Ote-
vřena	 bude	 pouze	 ve	 středu	 
7.	listopadu	od	13	do	17	hodin	 
a	v	pátek	9.	listopadu	od	13	do	
17	hodin.

Knihovna

ženy pátek	
od	17.00	–	20.00

společná pátek	
od	20.00	–	22.00

muži pondělí	
od	17.00	–	22.00

Pvní republika - Život v J. Hradci 
V	 pátek	 5.	 10.	 2018	 jsme	 se	
vydali	 do	 Jindřichova	 Hradce	
na	 výstavu	 o	 První	 republice	
do	 Muzea	 Jindřichohradecka	
ve	 Štítného	ulici.	 Výstavou	nás	
provedla	 a	 zajímavě	 seznámila	
její	 kurátorka	 paní	 Běhalová.	
Přiblížila	nám	život	občanů	 jin-
dřichohradecka	v	období	První	
republiky.	
Zajímavostí	 bylo,	 že	 Hradec	
navštívili	 oba	 prezidenti	 T.	 G.	

Masaryk	 i	 E.	 Beneš.	 Za	 První	
republiky	se	zde	postavily	nové	
budovy	 škol	 gymnázia,	 OA	 
a	 zemědělské	 školy.	 Začal	 se	
rozvíjet	 sport,	 hlavně	 spojený	 
s	rybníkem	Vajgarem	–	veslová-
ní	 a	 bruslení.	 Na	 výstavě	 jsme	
mimo	 jiné	 viděli	 dobové	 oble-
čení,	hračky	a	přístroje,	které	se	
v	 té	 době	 začaly	 vyrábět.	 Celá	
výstava	se	nám	velmi	líbila.	

Žáci 9. A ZŠ Nová Včelnice
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Skautskou stezkou 
Do	 prosluněné	 první	 říjnové	
soboty	 vstoupili	 naši	 skauti	 
a	skautky	akčním	odpolednem	
pro	veřejnost	–	Skautskou	stez-
kou.	Děti	 i	dospělí	v	nejlepších	
letech	 z	 Nové	 Včelnice	 a	 okolí	
započali	 svou	 stezku	 v	 indián-
ském	 obydlí	 v	 Pantheonu,	 ze	
kterého	 se	 vydali	 na	 desítku	
stanovišť	 spojených	 s	 dobro-
družnými	 aktivitami.	 Na	 Paz-

derně	 a	 přilehlé	 spodní	 louce	
se	 postupně	 nashromáždilo	
na	 sto	 padesát	 lidí,	 kteří	 stří-
leli	 z	 luku,	 či	 rozdělávali	 oheň	
pomocí	 křesadla.	 Nechyběla	
první	 pomoc,	 účastníci	museli	
projít	bludištěm,	zdolat	 lanové	
překážky.	 Také	 zde	 byla	 od-
palována	 raketa	 až	 do	 daleké	
sluneční	 soustavy,	 skládalo	 se	
origami,	 poznávalo	 vybavení	

na	 výpravy,	 přecházelo	 přes	
slacklinu	 a	 nechybělo	 ostře-
lování	 prasat	 ze	 vzduchovky.	 
O	nevšední	zážitky	tak	zde	roz-
hodně	nebyla	nouze!

Sandrik Bednář – Sandy155
1. skautský oddíl Gat-

lida Nová Včelnice
gatlida.skauting.cz

facebook.com/Gatlida

Úspěch žáka naší základní školy Tomáše Houdka 
na Mistrovství Evropy EDU   

Rádi	 vás	 seznámíme	 se	 skvě-
lým	 úspěchem	 v	 šipkách	 žáka	
deváté	 třídy	 naší	 základní	
školy,	 Tomáše	 Houdka.	 V	 létě	
se	dostal	pod	záštitou	Unie	šip-
kových	 organizací	 s	 národním	
týmem	 mládeže	 na	 Mistrov-
ství	 Evropy	 EDU.	 Ale	 začneme	
hezky	od	začátku.

Jak ses vůbec dostal k šipkám?
Celkově	 ve	 Včelnici	 „spunkto-
val“	 hraní	 šipek	 Radek	 Cimpl.	
Prvně	 se	 začínalo	 házet	 
„U	Šrouba“.	Vloni	se	začalo	hrát	
závodně	a	celý	tým	se	přesunul	
na	 „Nechybu“	 a	 družstvo	bylo	
v	Jihočeské	lize	sedmé	z	deseti.	
Já	jsem	se	tam	jen	tak	náhodou	
nachomýtl	 a	 byl	 jsem	 vyhe-
cován,	 že	 to	mám	 také	 zkusit.	 
A	ono	mi	to	„jen	tak“	šlo.	

Dá se hraní šipek trénovat?
Šipky	mi	šly	od	začátku.	Každý	
má	svůj	styl.	Trénujeme	každou	
středu	 a	 pátek	 a	 o	 víkendech	
jezdíme	 na	 závody.	 Samozřej-
mě,	že	trénuji	také	doma.	

Proč hraješ šipky?
Baví	mě	to	a	je	u	toho	sranda.	
Nemám	trému.

Potřebuješ nějaké 
„speciální“ náčiní?
Jen	 šipky,	 kde	 se	 mění	 hroty	
a	 křidélka.	 Šipky	 váží	 20	 g.	 
Já	 hraji	 rád	 s	 dlouhými	 hroty.	
Hází	 se	na	 vzdálenost	 2,37	m.	
Pro	 všechny	 kategorie	 je	 tato	
vzdálenost	 stejná.	Terč	 je	 také	
stejný.	Každý	si	vozí	svoje	šipky	
a	 namátkově	 se	 kontroluje	
váha	šipek.	

Jaké druhy her se 
vůbec hrají?

Na	turnajích	se	hrají	501	DO.	My	
v	lize	hrajeme	301	DO.	Jedná	se	
vlastně	 o	 to,	 že	 hodím	 nějaký	
počet,	který	se	odečte	od	čísla	
301,	potom	házíme	dál,	dokud	
nemáme	 nulu	 a	 nakonec	 se	
hraje	 tzv.	double.	Pravidla	her	
jsou	poměrně	složitá	a	je	těžké	
je	laikům	vysvětlit.		Ale	koho	to	
zajímá	 a	 chtěl	 by	 s	 námi	 hrát,	
může	se	za	námi	přijít	podívat	
na	Nechybu.	

Jak ses dostal na tak 
důležitý zápas, jako je 
Mistrovství Evropy?
V	 květnu	 byla	 kvalifikace	 
v	 Praze	 a	 tam	 jsem	 byl	 třetí.	 
Do	 Prahy	 se	 mohl	 přihlásit	
každý	sám	za	sebe	a	uspět	jako	
já.	 Soupeřilo	 se	 asi	 mezi	 30	
hráči.	

A co to mistrovství?
23.	Mistrovství	Evropy	EDU	se	
konalo	v	Caorle	v	 Itálii.	Z	Čech	
se	kvalifikovali	4	kluci	a	4	holky	
a	celkem	se	závodů	zúčastnilo	
asi	 70	 závodníků.	 Já	 jsem	 byl	
benjamínek.	Nejdříve	 jsme	zá-
vodili	každý	sám	za	sebe	a	pak	

jako	tým.	Naši	účast	financova-
la	Unie	šipkových	organizací.

Jak jste tedy dopadli?
Získal	 jsem	tři	ocenění.	1.	mís- 
to	 v	 kategorii	 juniorů	 do	 15	
let,	 dále	 1.	 místo	 v	 kategorii	
juniorů	do	18	let.	A	s	Davidem	
Zárubou,	 Vilémem	 Šedivým,	
Adamem	 Mrázem,	 Nicol	 Meli-
charovou,	 Nikolou	 Kovářovou,	
Sandrou	Doležalovou	a	Annou	
Votavovou	jsme	se	stali	mistry	
Evropy	EDU	v	roce	2018.	

Měl jsi v Caorle na mistrov-
ství ještě na něco jiného čas?
I	 když	 jsem	 byl	 s	 taťkou,	 tak	
jsem	 byl	 celý	 den	 v	 hale.	 Buď	
se	 trénovalo,	 anebo	 závodilo.	
Na	italské	památky	či	moře	čas	
nebyl.	

Povíš nám 
i o dalších úspěších?
Doma	 mám	 asi	 7	 nebo	 8	
pohárů.	Sám	jsem	je	nikdy	ne-
počítal.	 Jsem	 mistr	 republiky	
do	 15	 let	 ve	 „steelech“,	 což	 je	
hra	s	ostrými	hroty	na	šipkách.	
Mým	 posledním	 úspěchem	 
z	 tohoto	 měsíce,	 je	 2.	 místo	 
v	 kategorii	 mužů	 v	 jednotliv-
cích,	 ale	 také	 2.	 místo	 v	 této	
kategorii	v	párech.

Chceš se šipkám věnovat 
i po ukončení základní školy?
Teď	chodím	do	posledního	roč-
níku	 základní	 školy	 a	 pak	 chci	
se	šipkami	určitě	pokračovat.	

Plánuješ jet 
na mistroství příští rok?
Určitě	 plánuji,	 když	 se	 samo-
zřejmě	kvalifikuji.	
Děkujeme za rozhovor
Marie Davidová, Pavlína Nebeská
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Paměti jedné babičky z Nové Včelnice z let 1906 – 10
V	 roce	 1907	 byl	 tu	 starostou	 
p.	 Severin	 Vrdlovec.	 Byl	 to	
moudrý	pán,	ale	ještě	se	někomu	
nezamlouval.	 On	 viděl,	 jak	 je	 
to	 tu	 bez	 kanalizace,	 tak	 se	 o	
to	bral,	 aby	 to	 tu	bylo.	 Tady	 šla	
taková	 strouha	 a	 ta	 byla	 plná	
zeleného	bahna.	To	byla	„krása“!	
A	z	druhé	strany	taky.	Když	byla	
bouřka,	 tak	 se	 to	 rozlévalo	 po	
ulici.
Některý	 lidi	 hubovali,	 že	 oni	
kanály	nepotřebují,	to	že	budou	
větší	 přirážky.	 Že	 chce	 zakopat	
obecní	 peníze	 do	 země,	 a	 že	 
k	 němu	 teď	 musí	 každý	 jít	 na-
kupovat.	 Ale	 on	 nepotřeboval	
nikoho	 nutit,	 to	 byl	 nejlepší	
krám,	tam	šli	lidi	od	daleka,	tam	
se	dostalo	všechno	a	hlavně	na	
Vánoce,	 to	se	šlo	 tak	s	nůšema,	
všecko	 bylo.	 Tady	 se	 pšenice	
ještě	nesela,	on	měl	sklad	mouky	
uherské,	 tak	 že	 si	 kupovali	 celé	
pytle.	On	byl	moudrý.	Věděl,	 že	
se	 tu	 jednou	 kanalizace	 bude	
dělat	a	mají	roury	vozit	odjinud,	
tady	že	si	to	může	každý	přivézt	
na	 trakaři	 od	 Buchty	 stavitele.	
Každý	 si	 přípojku	 musel	 udělat	
sám,	 oni	 to	 jen	 připojili.	 Tady	
byl	 hlavník,	 co	 je	 teď	 Husova	
ulice.	 My	 děti,	 jsme	 se	 chodily	
každý	 den	 dívat,	 jaký	 kus	 už	
mají.	 Lidu	 bylo	 na	 práci	 dost,	
každý	si	koukal	vydělat.	Mužský	
tam	bylo	vidět	jen	za	hlavu,	bylo	
to	 hluboké.	 Pak	 udělali	 hlavník	 
v	druhé	ulici	 za	 kašnou	a	 jeden	 
v	 Nové	 ulici.	 A	 nakonec	 v	 naší	
ulici	(Smetanova).		Bylo	tady	živo	
a	žádná	vyvařovna.	Každý	si	vzal	
z	domova	uzlíček,	 tady	si	koupil	
pivo	 nebo	 kořalku	 a	 dělalo	 se	
pořád	pryč.
Tak	 na	 pana	 starostu	 hubovali	
a	 měli	 mu	 zatím	 dát	 desku	 na	
dům.	Další	starosta	zrušil	kašny	
a	 nadělaly	 se	 stojánky,	 jenže	

voda	 někdy	 tekla,	 někdy	 ani	
nekápla.	 Škoda	 kašen,	 pěkně	 si	
nabral	každý	a	voda	byla	v	 létě,	
v	zimě.	Tak	se	každý	vyznamenal	
něčím.

Žebráci
Když	 jsem	 byla	 malá,	 tak	 7	 -	 8	
let,	to	ještě	bylo	za	Rakouska,	byl	 
v	 Etynku	 chudobinec.	 A	 tenkrát	
chodilo	spoustu	žebráků.	Vždyc-
ky	 v	 pátek	 z	 toho	 chudobince	
všichni	vyšli	ven,	aby	si	vyžebrali	
na	celý	týden.	A	to	jsi	 jim	musel	
dát!	Nebo	začli	hrozně	nadávat.	
Když	 třeba	 byly	 zamčený	 vrata	
a	 nedostali	 se	 dovnitř,	 tak	 taky	
strašně	nadávali	a	tloukli	do	vrat.
A	byli	to	takový	všelijaký	chudáci	
a	blázni,	který	nikdo	nechtěl.
Jednomu	 říkali	 „Honza	 ženivej“.	
Prý	proto,	že	pořád	sháněl	všude,	
i	 po	 vsích,	 nevěsty.	 Mamince	
vždycky	vyprávěl:	„Paňmaminko,	
já	 hnal	 patalijǒn	 vojska!“:	 a	 pak	
ještě	mluvil	dál,	ale	rozumět	mu	
nebylo.	Byl	moc	ošklivý	a	já	jsem	
se	ho	strašně	bála.
Pak	 chodila	 taková	 ošklivá	
ženská	 s	 červenýma	 tvářema	
a	 vykulenýma	 očima.	 Říkali	 jí	
Máry.	 	Vždycky	honila	a	chytala	
děti	 a	 ty	malé	 se	 jí	 bály	 a	 bylo	
plno	 křiku.	 Větší	 kluci	 ale	 na	 ni	
pokřikovali:	„Máry,	zatancuj!“	tak	
ona	se	točila….
Pak	chodila	Pepička.	Taková	ma-
linká.
A	Blechovi.	To	byli	manželé.	Bábě	
se	 říkalo	 taky	 „Kaťapka“.	Dědek	
vždycky	 sedl	 hned	 u	 dveří,	měl	
takový	 starý	 rozbitý	 housle	 jen	
s	 jednou	 strunou	 a	 hned	 začal	
hrát	 a	 k	 tomu	 zpíval“	 „Sedla	mi	
moucha	na	nos,	ach	to	vám	byla	
radost!“	 Bába	 šla	 dál,	 po	 scho-
dech	 nahoru	 a	 vybírala	 peníze	
a	 říkala:	 „Já	 sem	 paní	 Blechová	 
a	pan	Blecha	hraje	dole!“

Pak	chodil	dědek,	co	se	celej	třás,	
tak	 se	 mu	 říkalo	 „Třepetačka	 
z	Kamenice“.	On	odtud	byl.
Jinej	 dědek	 chodil	 zas	 na	 faru	 
a	tam	se	pořád	ptal:	„Pane	farář,	
to	bych	tak	rád	veděl,	čí	 to	byla	
svarba	v	tej	Káni	Galilejskej!“	Pan	
farář	říkal,	že	to	neví,	že	to	nikde	
v	Bibli	 nestojí	 psáno.	Ale	dědek	
nedal	 pokoj	 a	 furt	 si	 ved	 svou:	
„Ale	přece	bych	to	tak	rád	veděl,	
čí	to	byla	svarba...“
Jeden	 dědek	 zase	 neměl	 ruku	 
a	 přece	 krad.	 Jinej	 dědek	 zas	
chodil	s	černými	brýlemi,	o	tom	
nic	bližšího	nevím.
Jedna	bába	taky	přišla,	když	měla	
maminka	zrovna	nový	pantofle	a	
ty	někde	ležely,	bába	je	objevila,	
nazula	 si	 je	 a	 nechala	 jí	 tam	 za	
ně	 takový	 starý	 křápy!	 Ještě,	 že	
ji	maminka	dohonila	a	vzala	jí	je.	
Ta	baba	byla	taky	nějakej	blázen,	
mluvila	a	rozumět	jí	nebylo.
Všichni	 chtěli	 hlavně	 peníze.	
Jednou	 jsme	dali	 jednomu	děd-
kovi	 schválně	 korunu	 starou	
německou,	co	už	neplatila.	A	von	
na	to	přišel	a	ten	nadával!
Když	jim	někdo	dal	místo	peněz	
něco	 jiného,	 tak	 to	 pak	 koukali	
prodat.	 Jeden	 dědek	 prodával	
obnošené	 hadry,	 co	 dostal.	
Jinej	 zase	 prodával	 chleby,	 co	
vyžebral,	jen	aby	měl	na	kořalku.
To	 bylo	 žebráků,	 že	 už	 si	 na	
všechny	nepamatuju.	A	vo	pouti	
se	jich	sešlo	eště	víc!
Pak	chodili	nějaký	starší	manželé	
s	flašinetem.
A	pak	se	všichni	ti	žebráci	někam	
ztratili.	 Někteří	 zemřeli,	 v	 první	
válce	 byla	 zvlášť	 bída	 a	 pak	 
po	 válce	 už	 noví	 nepřišli.	 To	 už	
jim	 pak	 začali	 dávat	 důchody	 
a	 už	 je	 ten	 novej	 stát	 přece	 líp	
zabezpečil.

(přepsáno podle zápisů jedné 
babičky z Nové Včelnice)

Jak vyzrát nad „šmejdy“ v energetice
O	tzv.	energetických	„šmejdech“	
se	v	poslední	době	psalo	často-
krát.	Po	vykutálených	cesťácích	
s	 nepotřebnými	 hrnci,	 předra-
ženými	 zájezdy	 a	 nekonečně	
přetáčenými	 investičními	
pojištěními	 přišly	 bohužel	 do	
módy	triky	a	čachry	se	změnou	
dodavatele	energie.	Bez	ohledu	
na	 nabízený	 produkt	 je	 scénář	
setkání	 se	 zákazníkem	 vždy	
stejný.
Scénář	je	založen	na	zneužívání	
důvěry,	 využívání	 neznalosti	
zákonů,	 balancování	 po	 jejich	
hraně	 (a	 leckdy	 i	 za	 ní),	 využí-
vání	 kombinace	 psychického	
nátlaku,	 hrozeb,	 nereálných	
slibů	a	manipulace.	Stejný	je	i	cíl	
nepoctivců,	ať	již	nabízí	cokoliv.	
Vnutit	lidem	to,	co	nepotřebují,	
za	 podmínek	 vhodných	 zejmé-
na	 pro	 nepoctivého	 taky-ob-
chodníka.
Je	 třeba	 si	 uvědomit,	 že	 na	
samotné	 změně	 smlouvy	 není	
nic	 špatného.	 Každý	má	 nárok	
vybrat	 si	 takového	dodavatele,	
který	 mu	 nejlépe	 vyhovuje.	
Jen	 je	 třeba	 už	 od	 začátku	 dát	
pozor	 na	 to,	 aby	 ten,	 kdo	 vám	
se	 změnou	 radí,	 byl	 skutečně	
rádcem,	 a	 nikoliv	 pouhým	 ná-
hončím.	 Stejně	 důležité	 je	 po-
hlídat	si,	aby	změna	dodavatele	
přinesla	více	výhod	než	starostí.	
S	ohledem	na	vysokou	míru	ak-
tivity	 nepoctivých	 předprodej-
ců	a	obchodníků	s	elektřinou	či	
plynem	 platí	 především	 jedna	
zásada:	Nenechat se nikým do 
ničeho nutit! 
Cesta	 za	 levnější	 elektřinou	 či	
plynem	 by	měla	 začít	 pocitem	
VLASTNÍ	 potřeby	 dosáhnout	
levnější	 ceny	 za	 odběr	 elektři-
ny	či	plynu.	To	je	ostatně	první	
zásadou	Desatera	obrany	před	
šmejdy	 v	 energetice,	 který	 
v	 červenci	 tohoto	 roku	 vydal	

Energetický	 regulační	 úřad	
(kompletní	 znění	 Desatera	
najdete	 na	 stránkách	 https://
www.eru.cz.	 ERÚ	 tím	 navázal	 
na	kampaň,	kterou	vede	společ-
ně	 s	 Ministerstvem	 průmyslu	 
a	obchodu	a	Českou	obchodní	
inspekcí	 proti	 neetickým	 prak-
tikám.	 Cílem	 koordinovaného	
postupu	 je	 pomoci	 spotřebite-
lům	 využívat	 jejich	 práva,	 po-
sílit	 jejich	 postavení	 při	 jejich	
vymáhání	 a	 důsledně	 dohlížet	
na	dodržování	podmínek	při	na-
bízení	 uzavření	 smlouvy	 týka-
jící	se	dodávky	energie	formou	
podomního	 prodeje	 nebo	 při	
uzavírání	 smluv	 po	 telefonu.	
Leckoho	právě	napadlo,	zda	by	
se	měl	změny	dodavatele	vyslo-
veně	bát.	Ne,	stačí	být	opatrný	
a	 dodržet	 jednoduché	 zásady.	
Pojďme	se	proto	podívat	na	nej-
různější	triky	a	na	obranu	proti	
nim	pěkně	od	začátku.

Trik první
Tam,	kde	podomní	prodej	není	
ještě	regulován,	může	zazvonit	
kdokoliv,	 jehož	 cílem	 je	 přimět	
vás	 ke	 změně	 stávajícího	 do-
davatele.	 Jestliže	 začne	 tím,	
že	 přichází	 od	 Energetického	
regulačního	 úřadu,	 Státní	
energetické	 inspekce,	 České	
obchodní	 inspekci	 či	 dokonce	
od	OTE	(Operátor	trhu	s	elektři-
nou),	pak	je	úplně	jedno,	 jakou	
pohádku	má	připravenou	dále.	
Neříká	pravdu.	Zástupci	těchto	
úřadů	 totiž	 domácnosti	 nena-
vštěvují,	 faktury	 nekontrolují,	
elektroměry	nerevidují	apod.	
Dál	 se	může	 vydávat	 za	 distri-
butora.	Pozor,	často	se	to	plete,	
ale	 distributor	 není	 dodavatel.	
Distributor	 může	 zkontrolovat	
elektroměr,	 typicky	 přichází	
kvůli	„odečtům“,	ale	předem	se	
hlásí	 (nejde-li	 o	 havárii).	 Krom	

toho	 ho	 nebude	 zajímat	 fak-
tura,	 která	 je	 věci	 dodavatele.	
Pokud	 návštěvník	 tvrdí,	 že	 jej	
vyslal	váš	dodavatel,	ať	se	pro-
káže	průkazem	zaměstnavatele	
nebo	osobním	dokladem	a	jeho	
totožnost	si	ověřte	na	zákaznic-
ké	lince.
Co	 se	 stane,	 když	 se	 necháte	
obelhat	 a	 pustíte	 si	 do	 bytu	
„šmejda“?	Jeho	cílem	bude	uza-
vřít	 novou	 smlouvu.	 Může	 být	
nevýhodná,	 plná	 sankcí,	 další	
pokutu	můžete	platit	 i	 součas-
nému	 dodavateli,	 protože	 mu	
například	 ukončíte	 předčasně	
smlouvu	 na	 dobu	 určitou.	
Chcete-li	mít	jistotu,	podomním	
prodejcům	nikdy	nic	nepodepi-
sujte	na	místě	a	neukazujte	jim	
vyúčtování	elektřiny.	Některým	
totiž	stačí	znát	číslo	vašeho	od-
běrného	místa	a	smlouvu	zkusí	
doslova	 vytvořit	 z	 ničeho	 bez	
vašeho	vědomí.

Trik druhý
Co	 když	 si	 někdo	 říká	 energe-
tický	 poradce?	 Ten	 správný	 by	
měl	 předložit	 několik	 nabídek,	
porovnat	 je	 a	 doporučit,	 která	
sazba	a	dodavatel	je	při	aktuální	
spotřebě	 energie	 domácnosti	
nejvhodnější.	 Problémem	 je,	
pokud	 nejde	 o	 poradce,	 ale	 
o	 zprostředkovatele,	 který	
spolupracuje	s	 tím,	kdo	mu	dá	
vyšší	 provizi.	 Ten	 nebude	 mít	
zájem	 hledat	 nejvhodnější	 či	
nejlevnější	 řešení.	 Poznat	 to	
můžete	 například	 tak,	 když	 si	
sami	dopředu	uděláte	srovnání,	
alespoň	 základní,	 v	 kalkulačce	
na	 www.eru.cz	 .	 Pohybujete-li	
se	s	cenou	výš,	proč	byste	si	od	
něj	nechali	radit?	
Pozor	také,	pokud	takový	člověk	
slibuje,	že	se	o	cenu	bude	soutě-
žit,	 třeba	ve	 formě	energetické	
aukce.	Pokračování na straně 8>
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... pokračování ze str. 7

Áčko
8.	kolo	Planá	nad	L.	3:2	(Šlapanský	L.,	Hornát	M.)
9.	kolo	NV	–	Milevsko	B	2:1	(Pacholík	S.	2)
10.	kolo	Nemanice	–	NV	2:1	(Vokuš	M.)
11.	 kolo	 NV	 –	 Dačice	 5:1	 (Průša	 J.	 2,	 Blažek	 O.	 2,	 
Pacholík	S.)

Béčko 
8.	kolo	NV	–	Halámky/Hranice	3:4	(Matějka	J.,	Vokuš	M.,	
Pacholík	S.)
9.	kolo	Novosedly	–	NV	2:1	(Didek	Z.)
10.	kolo	NV	–	Peč	9:2	(Tuček	D.	3,	Zápotoka	L.	2,	Pacho-
lík	S.	2,	Matějka	J.,	Didek	Z.)
11.	kolo	Plavsko	–	NV	3:3	(Brus	D.,	Hornát	M.,	Tuček	D.)

Výsledkový sportovní servis

FOTBAL
Tady	 se	 čertovo	 kopyto	 může	
skrývat	 také.	 V	 navržených	
smluvních	 podmínkách	 bývá	
často	 ustanovení,	 že	 aukce	 je	
jednou	z	možností,	ale	dodava-
tele	vám	může	vybrat	 i	 „jinak“.	
Jak,	 to	 se	 předem	 nedozvíte.	
Proto	mu	předem	nepodepisuj-
te,	že	takovou	budoucí	smlouvu	
s	 neznámým	 dodavatelem	
přijmete!	 Pokud	 se	 má	 soutě-
žit,	 vše	 musí	 být	 nezávazné	 –	 
a	to	i	v	písemných	podmínkách.	
Někdy	 bývá	 něco	 řečeno,	 ale	
něco	 jiného	 napsáno	 v	 doku-
mentech…

Trik třetí
Se	 stávajícím	 dodavatelem	
máte	 uzavřenou	 smlouvu	 
na	 dobu	 neurčitou.	Najdete	 si	
jiného	 dodavatele	 a	 uzavřete	
s	 ním	 smlouvu.	 Po	 čase	 obje-
víte	 ještě	 výhodnější	 nabídku	 
a	 chcete	 měnit	 znovu.	 Ale	
ouha.	Bez	sankcí	novou	smlou-
vu	nevypovíte.	Nevšimli	 jste	si	
totiž,	 že	 s	 vámi	 prodejce	 uza-
vřel	smlouvu	na	dobu	určitou,	
třeba	na	šest	let.	Zákon	to	ne-
zakazuje,	 jenomže	 kolem	 vás	
padají	 ceny	 elektřiny,	 ale	 vám	
zbývá	 ještě	 pětiletka	 garanto-
vané,	 opravdu	 vysoké	 ceny	 za	
odběr.	 Dobře	 si	 rozmyslete,	
jestli	se	vám	smlouva	na	dobu	
určitou	vyplatí	a	na	jak	dlouho.	
Energetický	 zákon	 sice	 nabízí	
možnosti,	 kdy	 lze	 vypovědět	 
i	smlouvy	na	dobu	určitou	(ty-
picky	když	obchodník	zdražuje	
nebo	mění	 podmínky),	 kromě	
těchto	specifických	případů	ale	
předčasné	 ukončení	 provází	
vysoké	sankce.

Trik čtvrtý
Dárečkový.	 Koho	 by	 nepotě-
šil	 dárek	 zdarma…	 Uzavřete	
smlouvu	 o	 dodávce	 elektřiny.	

Na	přesných	podmínkách	přeci	
nezáleží,	 zejména	 když	 ke	
smlouvě	 obdržíte	 sadu	 LED	
žárovek	úplně	zdarma.	A	pak	se	
nestačíte	divit,	kolik	si	je	někdo	
schopen	 za	 „dárek	 zdarma“	
účtovat,	 snažíte-li	 se	 smlouvu	
vypovědět.	Proto	si	pamatujte,	
že	 nic	 není	 zdarma.	 Zatímco	 
u	 smlouvy	 o	 sdružených	 služ-
bách	 dodávky	 elektřiny	 nebo	
plynu	zákazníka	chrání	energe-
tický	 zákon,	dárky	 jsou	 typicky	
podepsány	jako	smlouva	kupní,	
která	 se	 řídí	 občanským	 zá-
koníkem.	 Problémy	 pak	 dělají	
odlišné	lhůty	a	úroveň	ochrany	
spotřebitele	 v	 různých	 záko-
nech.	 I	 v	 tomto	 případě	 tedy	
platí,	 že	 o	 změně	 dodavatele	
elektřiny	 má	 rozhodovat	 kva-
lita	 nabídek,	 nikoliv	 suvenýr.	
Ba	 naopak,	 kvalita	 uzavírané	
smlouvy	 často	 přímo	 úměrně	
klesá	s	množstvím	darovaných	
cetek.

Trik pátý
Telefonický.	 Na	 společné	 tis-
kové	 konferenci	 s	 ČOI	 a	MPO	
zazněl	 neuvěřitelný	 záznam	
telefonního	 hovoru	 „šmejda“	 
s	 90-ti	 letou	 seniorkou.	 Na	
sérii	 umně	 vedených	 otázek	
odpověděla	 tato	 paní:	 „Ano,	
ano,	 ano.“	 Uzavřela	 tím	 –	 dle	
stávající	 právní	 úpravy	 –	
platnou	 smlouvu	 o	 změně	
dodavatele.	 Skutečně	 to	 lze	
a	 podpis	 není	 potřeba.	 Ačko-
liv	 se	 připravují	 legislativní	
změny,	 alespoň	 pro	 teď	 si	 
u	 telefonátů	 dávejte	 stejný	
pozor	 jako	 u	 podomního	
prodejce.	 Pokud	 vás	 nabídka	
zaujme,	 nechte	 si	 ji	 zaslat	
poštou.	 Slušný	 obchodník	
počká,	až	si	vše	prostudujete.

Trik šestý

Zneužívání	 plné	 moci.	 Nikdy	
se	 smluvně	 nezavazujte	 k	 ak-
ceptaci	dopředu	neznámé	na-
bídky,	protože	šance,	že	jste	se	
právě	 zavázali	 přijmout	 něco,	
čehož	 budete	 brzy	 litovat,	
bývá	 velká.	 Lidé	 zprostředko-
vatelům	 podpisují	 neúměrné	
dlouhé	 plné	 moci,	 klidně	 na	
10	 let.	 Pokud	potom	smlouvu	
poruší,	hrozí	jim	sankce.	Mějte	
na	paměti	 –	 je	 to	vaše	odběr-
né	 místo,	 a	 právo	 exkluzivní	
kontroly	nad	ním	by	neměl	mít	
kdokoliv.	 Jinak	 hrozí,	 že	 bude	
vybírat	dodavatele,	na	kterých	
vydělá	jen	on.

No a na konec…
Když	narazíte	na	energetického	
„šmejda“,	 nezkoušejte	 ho	 pře-
chytračit.	 Vždy	 bývá	 alespoň	
o	 jeden	 trik	 napřed.	 Výše	 jsou	
popsané	nejčastější	 pasti	 –	 za-
hlédnete-li	 některou	 z	 nich,	 je	
prodejce	 nejlepší	 ignorovat.	
Žádný,	 byť	 i	 sebelepší	 zákon	
nenahradí	 prostou	 spotřebi-
telskou	 obezřetnost.	 Teď	 i	 do	
budoucna	 bude	 platit:	 než	 po-
depíšete,	 důkladně	a	 v	 klidu	 si	
všechno	přečtěte,	 a	 když	 něco	
nechápete,	 nejdříve	 se	 ptejte.	
Při	 správném	 postupu	 vám	
změna	dodavatele	může	ušetřit	
finanční	prostředky.	Šetřete	ale	
s	 rozumem,	 ať	 si	 nepřiděláte	
kupu	(zbytečných)	starostí.	Je	to	
jen	na	vás.

Miroslav Rottner
odbor právní ochrany 

spotřebitele ERÚ

Zdroj:
Informační servis

Svaz měst a obcí ČR
Časopis Svazu měst a obcí ČR

26. ročník, číslo 4/2018, str. 12, 13

4.	Kolo:	Divize
1 TJ	Sokol	Chotoviny 4 3 0 1 20,0:12,0 55,0:41,0 6
2 TJ	Centropen	Dačice	D 3 2 1 0 15,5:8,5 37,5:34,5 5
3 TJ	Spartak	Pelhřimov 3 2 0 1 14,0:10,0 39,0:33,0 4
4 TJ	Sokol	Soběnov 3 2 0 1 13,0:11,2 34,0:38,0 4
5 TJ	Nová	Včelnice 3 2 0 1 12,0:12,0 35,0:37,0 4
6 TJ	Slovan	Jindřichův	Hradec 4 2 0 2 20,0:12,0 52,5:43,5 4
7 KK	PSJ	Jihlava	B 4 2 0 2 15,5:16,5 49,0:47,0 4
8 KK	Lokomotiva	Tábor	B 4 2 0 2 15,0:17,0 47,0:49,0 4
9 TJ	BOPO	Třebíč 3 1 1 1 13,0:11,0 37,0:35,0 3
10 TJ	Sokol	Nové	Hrady 3 1 0 2 7,0:17,0 25,5:46,5 2
11 TJ	Jiskra	Nová	Bystřice 4 1 0 3 15,0:17,0 50,5:45,5 2
12 TJ	Sokol	Častrov 4 0 0 4 8,0:24 42,0:54,0 0

 

KUŽELKY

4.	Kolo:	OP	JH

1. TJ	Nová	Včelnice	B 3 3 0 0 16,0:2,0 16,5:7,5 1582 6
2. TJ	Kunžak	B 3 2 0 1 11,0:7,0 13,0:11,0 1521 4
3. TJ	Centropen	Dačice	E 3 2 0 1 10,0:8,0 14,5:9,5 1496 4
4. TJ	Slovan	JH	B 4 2 0 2 14,0:10,0 17,0:15,0 1498 4
5. TJ	Sokol	Slavonice	C 4 2 0 2 12,0:12,0 17,5:,14,5 1525 4
6. TJ	Loko	České	Budejovice	C 2 0 0 2 1,0:11,0 4,0:12,0 1432 0
7. TJ	Kunžak	D 3 0 0 3 2,0:16,0 5,5:18,5 1430 0

Oddíl kuželek MK
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Výsledky	 ze	 závodů	 sportovní	
gymnastiky	„O	Pohár	Nové	Včel-
nice“	20.	10.	2018.
Kat.	VSOA:			
8.	místo	
–	Šerglová	Tereza	72,067	b.
10.	místo	
–	Kepková	Diana	69,410	b.
Kat.	VSOB:			
1.	místo	
–	Dvořáková	Berenika	71,910	b.
Kat.	VS1A:			
7.	místo	
–	Přibylová	Veronika	55,770	b.
Kat.	VS1B:			
2.	místo	
–	Kubaláková	Adéla	65,970	b.

GYMNASTIKA

to	bylo	velmi	náročné.	Rozhod-
čí	 od	 začátku	 utkání	 nastolili	
přísný	metr	a	naší	nedisciplino-
vaností	 jsme	odehráli	 spousty	
minut	 v	 oslabení.	 Hosté	 se	
dostali	 do	 vedení	 1:0,	 poté	
jsme	 zásluhou	 Martina	 Out-
lého	 vyrovnali	 na	 1:1,	 kdy	 od	
modré	propálil	vše,	co	mu	stálo	 
v	 cestě.	 Utkání	 jsme	 nakonec	
dokázali	 dotáhnout	 do	 vítěz-
ného	 konce,	 avšak	 až	 v	 pro-
dloužení,	 kdy	 nahozený	míček	
od	 modré	 čáry	 dokázal	 Milda	
Sedlák	 dostat,	 i	 přes	 výborně	
chytající	 brankáře	 hostů,	 za	
jeho	záda.	Výsledek	utkání	2:1	
po	 prodloužení.	 Góly	 a	 asis-
tence:	 20.	 Martin	 Outlý	 (Míša	
Kubínů),	 49.	 Miloslav	 Sedlák	
(David	Sváček,	Miroslav	Kubín).	

HBC Zliv - TJ HC Dranreb City 
Nová Včelnice 1:2 p
Komentář	k	utkání	(autor	Miro-
slav	Kubín,	útočník):
V	 sobotu	 20.	 10.	 jsme	 vyrazili	
do	 Zlivi.	 K	 utkání	 jsme	 odjíž-
děli	 jako	 druhý	 tým	 regio-
nální	 ligy,	 tudíž	 jako	 favorit.	 
K	 utkání	 jsme	 nastoupili	 na	
kompletní	 tři	 útočné	 řady,	
dvě	 obranné	 dvojice	 a	 s	 letos	
se	 spolehlivě	 chytajícím	 Lu-
kášem	 Loušou	 v	 brance.	 Od	

začátku	 utkání	 jsme	 se	 ujali	
iniciativy	 a	 snažili	 se	 vsítit	
první	gól,	který	by	nás	uklidnil	
a	 zjednodušil	 průběh	 utkání.	
První	 gól	 však	 padl	 až	 přibliž-
ně	 v	 polovině	 utkání,	 kdy	 se	 
od	 modré	 trefil	 Martin	 Land-
kammer.	 Tento	 gól	 byl	 však	
jediný,	 který	 se	 nám	 podařilo	
v	 základní	 hrací	 době	 dát.	
Ostatní	naše	šance	(nebylo	jich	
málo)	 končily	 u	 „dobře	 posta-
veného“	 brankáře	 domácích.	
Dvě	minuty	před	koncem	jsme	
navíc	 inkasovali	 vyrovnávací	
branku	a	po	obdrženém	dvou-
minutovém	 trestu	 bylo	 jasné,	
že	 se	 utkání	 bude	 rozhodovat	
v	 nastaveném	 čase.	 Tam	 se	
po	 přihrávce	 Michala	 Kubína	
trefil	Petr	 Janeček	a	bod	navíc	
připutoval	k	nám.	Vítězství	2:1	
v	 prodloužení	 nás	 posunulo	

na	 první	místo	 regionální	 ligy.	
Náskok	na	druhého	činí	pouze	
jeden	 bod,	 takže	 se	 v	 příštích	
utkáních	 musíme	 ještě	 hodně	
snažit.
Program domácích utkání:
sobota	27.	10.	2018,	14:00	-	HBC	
Prachatice	„C“
sobota	17.	11.	2018,	14:00	 -	SK	
Beer	Stars	Pluhův	Žďár
sobota	02.	03.	2019,	14:00	-	HC	
ŠD	Písek	„B“
sobota	 16.	 03.	 2019,	 14:00	 -	
HBC	Zliv	„B“
sobota	30.	03.	2019,	14:00	 -	TJ	
Platan	Protivín

Miroslav Kubín, oddíl hokejbalu

Hokejbalisté 
v čele Regionální ligy
Po	 šesti	 odehraných	 utkáních	
Regionální	 ligy	 Jihočeského	
kraje	 jsme	 zatím	 v	 každém	
utkání	 bodovali.	 Ne	 vždy	 však	
za	 plný	 počet	 bodů.	 Ztráta	
celkem	 čtyř	 bodů	 pro	 nás	 ale	
i	 tak	 znamená	 první	 místo	 
v	 celkové	 tabulce	 s	 náskokem	
jednoho	 bodu	 na	 druhého	 
v	pořadí.
Dovolte	mi	 poděkovat	 i	 našim	
příznivcům,	kteří	nás	podporují	
a	nenechávají	si	ujít	ani	venkov-
ní	utkání.

Výsledky 
odehraných utkání:
TJ HC Dranreb City Nová Včel-
nice - SK Suchdol nad Lužnicí 
7:1
Komentář	k	utkání	(autor	David	
Sváček,	obránce):
V	 sobotu	 29.9.	 jsme	 odehráli	
druhé	 domácí	 utkání	 proti	
týmu	 SK	 Suchdol	 nad	 Lužnicí	
„B“.	 Do	 utkání	 jsme	 nastou-
pili	 ve	 velmi	 silné	 a	 početné	

sestavě,	 kdy	 jsme	 po	 dlouhé	
době	 mohli	 nasadit	 tři	 kom-
pletní	 pětky.	 Díky	 početné	
sestavě	jsme	od	začátku	určo-
vali	tempo	utkání	a	toto	tempo	
jsme	drželi	celý	zápas,	kdy	jsme	
všechny	třetiny	zvítězili	a	zápas	
jsme	 dotáhli	 k	 vítězství	 7:1.	
Góly	 a	 asistence:	 2.	 Miloslav	
Sedlák	 (Martin	 Landkammer,	
Martin	Klimeš),	9.	Michal	Čajka	
(David	 Sváček,	 Matěj	 Jindra),	
23.	Martin	Klimeš	 (David	Mátl,	
Milan	Majerik),	24.	Petr	Janeček	
(Michal	 Čajka,	 David	 Sváček),	
35.	Matěj	Jindra	(Tomáš	Vácha),	
41.	David	Mátl	(Klimeš,	Landka-
mmer),	45.	Michal	Čajka	(David	
Sváček,	Petr	Janeček).

HC ŠD Písek - TJ HC Dranreb 
City Nová Včelnice 0:4
Komentář	k	utkání	(autor	David	
Sváček,	obránce):
V	 sobotu	 6.10.	 jsme	 odehráli	
venkovní	 utkání	 proti	 silnému	
soupeři	 HC	 ŠD	 Písek	 „B“.	 Do	
utkání	jsme	vstoupili	opět,	jak	je	
poslední	dobou	 zvykem,	 velice	

aktivně	a	už	ve	2.	minutě	 jsme	
šli	do	vedení,	dále	 jsme	pokra-
čovali	 v	 nastoleném	 tempu	 
a	ve	4.	minutě	jsme	zvýšili	skóre	
utkání	 na	 2:0	 po	 pěkné	 trefě	
Pavla	Biernata,	který	rozezvonil	
všechny	 tyče	 domácí	 branky.	 
V	25.	minutě	jsme	zvýšili	vedení	
na	3:0	a	 skóre	 jsme	dovršili	 ve	
40.	minutě	na	4:0.	Po	třetinách	
0:2,	 0:1	 a	 0:1,	 a	 po	 výborném	
výkonu	 brankáře	 Lukáš	 Louša,	
si	 tedy	 odvážíme	 z	 píseckého	
zeleného	 plastu	 v	 zelených	
dresech	vítězství	4:0!	Góly	a	asi-
stence:	2.	Miroslav	Kubín	(David	
Sváček),	4.	Pavel	Biernat	(Ondra	
Novák),	 25.	 Jiří	 Kupka	 (Matěj	
Jindra),	40.	Vojta	Strašík	(Michal	
Kubín).	

TJ HC Dranreb City Nová Včel-
nice - SK Rosa České Budějo-
vice 2:1 p
Komentář	k	utkání	(autor	David	
Sváček,	obránce):
V	 sobotu	 13.10.	 jsme	 odehráli	
další	domácí	utkání	proti	týmu	
HC	Rosa	Č.	Budějovice	a	utkání	

HOKEJBAL
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Kultura

Městská knihovna
6.		v	17	hodin	–	Reflexní	terapie	(klouby)
13.	v	15:30	a	17:00	hodin	–	výroba	glycerinových	
mýdel,	gelových	svíček…
14.	v	14	–	18	hodin	–	Malá	Františkiáda
22.	v	15:30	a	17	hodin	–	barvení	svíček
27.	 v	17	hodin	 –	Můj	 život	 s	duchy	 –	přednášky	
Elišky	Beránkové
28.	 v	 18	 hodin	 –	 Osvěžte	 se	 světlem	 a	 vůní	 
–	posezení	s	Helenou	Lasovskou
29.	v	17	hodin	–	Holčinec

Kulturní dům
16.	v	19:30	–	Křeslo	pro	hosta	s	Bohumilem	Biňov-
cem

Kamenice nad Lipou

Městská	knihovna	Nová	Včelnice	
si	Vás	dovoluje	pozvat	na	

výstavu 
ručních prací 

paní Stanislawy Voglové 
z Nové Včelnice.

Výstava	potrvá	
od	14.	listopadu	do	31.	prosince	2018	

ve	výpůjčních	dnech	knihovny	
(středa	a	pátek	od	7:00	do	11:30	a	od	11:30	
do	17:00	hodin	a	v	sobotu	od	7:00	do	11:30)

Všichni	jste	srdečně	zváni.

Pozvánka na výstavu

Koupím	obrazy,	mince,	známky,	šavle	a	vojenské	předměty,	rádia,	hodiny,	nábytek,	porcelán,	knihy	 
a	jiné	staré	věci	nebo	motorku.	Jednotlivě,	sbírku	nebo	pozůstalost.	Tel:	722	777	672.

Řádková inzerce

srdečně	zve	

na Senior klub, 
hudební odpoledne pro seniory,

který	se	koná	ve	čtvrtek	15.	listopadu	
od	15	hodin	v	sále	hotelu	Jelen.

K	poslechu	a	tanci	hrají	Tři	mušketýři.
Vstupné	20,-	Kč.

Zveme	nejen	své	členy,	ale	také	ostatní.

Toto hudební odpoledne bylo podpořeno 
z dotace Města Nová Včelnice.

OPRAVY ŽALUZIÍ-i	montáž	nových
• Před	okenních	rolet	z	PVC	a	AL
• Látkové	roletky	do	interiéru	i	střešních	
oken

• Čalounění	dveří
• Sítě	proti	hmyzu	pevné	i	rolovací	 
na	okna	i	dveře

K	doptání	na	Marie	Holoubková	 
Dolní	Radouň	57
mobil	737	114	817	(o2)	nebo	
mobil	603	430	419	(Vodafon)
josefholoubek@email.cz
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Křemešnická 1946, 393 01 Pelhřimov
Tel.: 565 323 360, 777 162 132

SLEVA 10% NA ZAKÁZKY
UZAVŘENÉ DO KONCE ROKU 2018

www.pomoctobe.cz
vztahy, práce, láska

Tel.: 777 80 45 57
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